

Odoo Software Developer / Odoo 开发工程师 – 大连

Job Description 工作描述:

Melcom.tech (a Melchers Business Unit) China is seeking an experienced Odoo/python software developer. As an Odoo Developer you will analyze, design and develop applications in an agile team. You will also write automated test cases, do live deployment and present the newly developed products to the Team.

Melcom.tech 中国正在寻找经验丰富的 Odoo/python 软件开发人员。作为一名 Odoo 开发人员，你的工作职责将是分析，设计和开发应用程序，编写自动化测试用例，进行实时部署并向团队展示新开发的产品。

We are currently in the process of implementing Odoo to company/department. We are working together with a German integration partner for the initial roll-out, but we want to build internal know how to bring Odoo to next level. We have the goal to create a customer and supplier integrated trading platform with Odoo as the Core platform. Preferably you already have experience with the development of the website module (Portal User)

我们目前正在向公司/部门实施 Odoo。我们正在与一个德国集成合作伙伴合作进行初步推广，但我们希望建立内部知识，使 Odoo 水平上升一个台阶。我们的目标是打造一个以 Odoo 为核心平台的客商一体化交易平台。所以，我们希望你具有网站模块开发的经验（门户用户）。

Scope of work 工作范围:

- Help implementing/roll-out (Phase 1) our new Odoo system (Odoo.sh)
帮助实施/推出我们(第一阶段)的新 Odoo 系统
- Start with Phase 2 program (customer and supplier dashboard) of our Odoo project.
开始开发 Odoo 第二阶段项目
- Semi-Automation with Odoo and the integration to other platforms (APIs)
Odoo 半自动化及与其他平台（API）的集成
- Responsible for your own projects from start to end (from design documentation to implementation)
完整负责项目，从设计文档到实施
- Further development of Odoo and the integration on AI
进一步开发 Odoo 和集成 AI
- Help our china staff to get a better understanding of Odoo and how to use it
帮助中国员工更好的了解及使用 Odoo

Requirements 任职要求:

- Min. 3-year experience with Odoo development.
至少三年 Odoo 开发经验
- You have very good programming skills in Python
具有优秀的 Python 编程技巧
- Experience with JavaScript & Odoo QWeb is an advantage
有 JavaScript 和 Odoo QWeb 经验者优先考虑
- You are interested in business topics and understand basic business processes
对商务感兴趣，并了解基本的商务流程
- Written English, spoken preferred but not necessary
书面英语良好，口语良好为佳，但不是必备条件